
RP.0002.41.2021

Protokół nr XLI/2021

z obrad XLI sesji Rady Powiatu Białostockiego VI kadencji

w dniu 18 marca 2021 r.

w trybie zdalnym

Obrady XLI sesji Rady Powiatu Białostockiego VI kadencji w dniu 18 marca
2021  roku  o  godzinie  1400 w  trybie  zdalnym,  otworzył  Przewodniczący  Rady
Powiatu Białostockiego – Pan Zenon Żukowski.

Na  wstępie  powitał  członków  Zarządu,  wszystkich  Radnych  oraz
zaproszonych  gości  
(listy obecności stanowią zał. nr 1, 2). 

W obradach XLI sesji Rady Powiatu Białostockiego wzięli udział zaproszeni
goście:

 Pani Marta Szczuka – Skarbnik Powiatu Białostockiego,

 Pani Joanna Kondzior – Sekretarz Powiatu Białostockiego, 

 Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku- online, 

 Pan Jarosław Polecki – p.o. Dyrektora Domu Pomocy Społecznej „Jawor” w
Jałówce – online, 

 Pani Julita Skiepko – Dyrektor Wydziału Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji
– online,

 Pani  Mirosława  Drewnowska  –  Dyrektor  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości – online, 

 Pan  Piotr  Matusiak  –  p.o.  Dyrektora  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w
Białymstoku – online. 

Przewodniczący Rady  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Zenon  Żukowski
stwierdził,
iż na podstawie listy obecności w obradach uczestniczy 26 radnych, co stanowi
quorum przy którym Rada Powiatu może obradować i podejmować prawomocne
uchwały.

W  obradach  XLI  nadzwyczajnej  sesji  Rady  Powiatu  Białostockiego
uczestniczyli:  Pan Andrzej  Babul,  Pan Adam Backiel,  Pani  Bożena Bieryło,  Pani
Maria Busłowska, Pan Roman Czepe (Wicestarosta Powiatu Białostockiego), Pani
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Barbara Grabowska, Pani Jolanta Den, Pani Anna Grycuk, Pan Andrzej Gąsowski,
Pan Mariusz Gołaszewski (Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Białostockiego), Pan
Jan Gradkowski (Członek Zarządu Powiatu Białostockiego), Pani Elżbieta Jaroszuk,
Pan Jan Kaczan, Pan Michał Kozłowski, Pan Rafał Łada, Pani Bożena Nienałtowska,
Pan  Zdzisław  Łukaszewicz  (Członek  Zarządu  Powiatu  Białostockiego),  Pan  Jan
Bolesław Perkowski (Starosta Powiatu Białostockiego), Pan Sebastian Ptaszyński
(Członek  Zarządu  Powiatu  Białostockiego),  Pani  Jadwiga  Piotrowska,  Pan
Eugeniusz Siemieniuk,  Pan Henryk Suchocki,  Pani  Sylwia Rząca,  Tamara Maria
Tyszkiewicz - Winogrodzka, Pan Bogdan Zdanowicz, Pan Zenon Żukowski. 

Nieobecny:  Pan  Paweł  Kondracki  (Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu
Białostockiego).

Przewodniczący  Rady  –  Pan  Zenon  Żukowski  poinformował,  iż  porządek

dzienny

XLI  sesji  Rady  Powiatu  Białostockiego  został  przesłany  Radnym. Jednocześnie

zapytał  

o uwagi do porządku obrad.

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego zgłosił zmiany
do porządku obrad: 

 zdjęcie z porządku obrad punktu nr 4: „Podjęcie uchwały w sprawie
nabycia  prawa użytkowania  wieczystego nieruchomości  i  własności
budynku na rzecz Powiatu Białostockiego”.

 wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  „w  sprawie
zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Powiatu Białostockiego na
lata 2021 – 2034”. 

Rada Powiatu Białostockiego przy 24 głosach „za” (zał. nr 3) zdjęła 
z  porządku  obrad  punkt  nr  4:  „Podjęcie  uchwały  w  sprawie  nabycia
prawa użytkowania wieczystego nieruchomości i własności budynku na
rzecz Powiatu Białostockiego”. 

Rada  Powiatu  Białostockiego  przy  25  głosach  „za”  (zał.  nr  4)
wprowadziła  do  porządku  obrad  punkt  nr  4:  „Podjęcie  uchwały  w
sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu
Białostockiego na lata 2021 – 2034”. 

 

Następnie, Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego – Pan Zenon Żukowski

przedstawił zebranym porządek obrad:

1. Otwarcie obrad XLI sesji Rady Powiatu Białostockiego.
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2. Przedstawienie porządku obrad.

3. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Powiatu  Białostockiego  

na rok 2021.

4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej

Powiatu Białostockiego na lata 2021 – 2034.

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Rodzinnego

Domu Dziecka „Uśmiech Anioła” w Krasnem oraz nadania statutu. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  na p.o.  Dyrektora Domu

Pomocy Społecznej „Jawor” w Jałówce. 

7. Przyjęcie  informacji  o  realizacji  „Programu  współpracy  Powiatu

Białostockiego  

z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi

działalność pożytku publicznego” za rok 2020. 

8. Interpelacje i zapytania Radnych.

9. Informacja Starosty o pracach Zarządu między sesjami Rady.

10.Przyjęcie  protokołu  z  obrad  XXXIX  oraz  XL  nadzwyczajnej  sesji  Rady  

Powiatu Białostockiego. 

11. Sprawy różne.

12. Zamknięcie obrad XLI sesji Rady Powiatu Białostockiego.

Ad  3.    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Powiatu  
Białostockiego na rok 2021.

Pan  Jan  Bolesław  Perkowski  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego
poinformował,  iż  
w pozycji 61B zostało wprowadzone nowe zadanie dotyczące rozbudowy budynku
Starostwa przy ul. Borsuczej 2 w Białymstoku. Dodał, iż pod tę inwestycję zostały
zakupione sąsiednie działki – 1200 m2, co daje możliwość wybudowania budynku
o  powierzchni  825  m2, 

a maksymalna zabudowa budynku może wynosić 18 m wzwyż, co daje możliwość
wybudowania budynku o powierzchni biurowej 2 960 m2. Zaznaczył, iż na dzień
dzisiejszy  
w  projekcie  budżetu  zabezpieczone  są  środki  w  wysokości  8 000 000  zł,  aby
rozpisać przetarg i  zorientować się w kosztach inwestycji.  Dodał,  iż  powstanie
jeszcze  Program  Funkcjonalno  –  Użytkowy,  aby  przyszły  wykonawca  wiedział,
jakie  są  oczekiwania  co  do  inwestycji.  Poinformował,  iż  odbędzie  się  jeszcze
spotkanie z Radnymi, aby wspólnie wypracować najlepszą koncepcję rozbudowy
budynku Starostwa. 
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Pani  Marta  Szczuka  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego  przedstawiła
zebranym projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Białostockiego na
rok 2021 (zał. nr 5). 

Pan  Zenon  Żukowski  –  Przewodniczący  Rady  zapytał  o  siedzibę
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku. 

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego odpowiedział,
że  Powiatowy  Zarząd  Dróg  w  Białymstoku  zostanie  przeniesiony  do  nowo
wybudowanego  budynku  Starostwa  przy  ul.  Borsuczej  2.  Dodał,  iż  Obwód
Drogowo – Mostowy zostanie przeniesiony na ul. Usługową w Zaściankach, gdzie
istniejący budynek zostanie poddany remontowi (budynek o powierzchni 150 m2).
Wyjaśnił, iż na nieruchomości również znajduje się hala o powierzchni około 600
m2. Zaznaczył, iż dostosowanie nieruchomości pod Obwód Mostowo – Drogowy
wyniesie około 100 000 zł/150 000 zł. Przypominał, iż działka została przekazana
w formie darowizny od Marszałka Województwa Podlaskiego w zamian za działki
znajdujące się w Supraślu. 

Pani  Jolanta  Den  –  Radna  Powiatu  Białostockiego  dodała,  iż  jako  była
Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  oraz  zwierzchniczka  Wydziałów  Starosta
bardzo  cieszy  się  decyzji  
o  rozbudowie  budynku  Starostwa  Powiatowego  w  Białymstoku,  iż  pracownicy
będą mieć lepsze warunki pracy oraz interesanci będą mieć lepsze warunki do
załatwienia  spraw  
w  Urzędzie.  Przypominała,  iż  takie  działanie  było  priorytetem  poprzedniego
Zarządu. Poinformowała, iż Starosta Powiatu Białostockiego na komisji zobowiązał
się do przesłania Radnym koncepcji rozbudowy budynku Starostwa. 

Pan  Jan  Bolesław  Perkowski  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego
poinformował,  iż  cieszy  się,  że  wszyscy  Radni  są  „za”  inwestycją.  Dodał,  iż
pomysł rozbudowy budynku w Radzie Powiatu jest od wielu lat, tylko były różne
koncepcje.  Zaznaczył,  iż  od  początku  Radni  planowali  rozbudowę  budynku
Starostwa przy ul. Wiewiórczej, aby nic nie dobudowywać do sal konferencyjnych.
Poinformował,  iż na ww. cel  sąsiednie działki (przy ul. Wiewiórczej) zostały już
zakupione oraz pozyskano na ten cel środki ze sprzedaży nieruchomości przy ul.
Geodetów – 4 124 000 zł. 

Pan Zenon Żukowski – Przewodniczący Rady dodał, iż w obecnym budynku
Starostwa warunki pracy zostały poprawione m.in. poprzez założenie w pokojach
klimatyzacji,  wykonaniu sal  do obsługi  interesantów wydziału komunikacji  oraz
architektury. 

Pan Michał Kozłowski – Radny Powiatu Białostockiego poprosił o przesłanie
Radnym poprzednie koncepcje rozbudowy budynku Starostwa. 

Pani  Tamara  Maria  Tyszkiewicz  –  Winogrodzka  –  Radna  Powiatu
Białostockiego  zapytała  dlaczego  nie  można  dobudować  pięter  nad  salą
konferencyjną,  tak  jak  założono  
w pierwszej koncepcji rozbudowy budynku Starostwa. 
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Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego odpowiedział,
iż  należy  skupić  się  nad  dobudową  budynku  w  jak  największym  zakresie  na
zakupionych  sąsiednich  działkach,  aby  zaspokoić  jak  największe  potrzeby
Starostwa. Zaznaczył, iż w przyszłych latach być może będą również rozważania
nad dobudowaniem pięter w miejscu sali konferencyjnej. Dodał, iż trzeba również
pamiętać  o  miejscach  parkingowych  dla  petentów
i  pracowników.  Poinformował,  iż  sala  konferencyjna  została  dobudowana  pod
potrzeby  pomieszczenia  konferencyjnego  i  jest  słabej  konstrukcji,  lecz
wystraczającej pod obecne potrzeby.  

Innych pytań nie zgłoszono.

Następnie  opinie  do  projektu  uchwały  w  zmian  w  budżecie  Powiatu

Białostockiego na rok 2021, przedstawili:

 Pan Andrzej Babul – Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej

– opinia pozytywna,

 Pani Bożena Nienałtowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów

– opinia pozytywna.

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Białostockiego  zarządził  głosowanie  nad

projektem uchwały w sprawie zmian  w budżecie Powiatu Białostockiego na rok

2021. 

Rada  Powiatu  Białostockiego  przy  26  głosach  „za”  (zał.  nr  6)

podjęła uchwałę Nr XLI/283/2021 z  dnia 18 marca 2021 r.  w sprawie

zmian w budżecie Powiatu Białostockiego na rok 2021 (zał. nr 7). 

Ad  4.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Powiatu Białostockiego na lata 2021 – 2034.

Pani Marta Szczuka – Skarbnik Powiatu Białostockiego przedstawiła zebranym
projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu
Białostockiego na lata 2021 – 2034 (zał. nr 8).

Pytań i uwag nie zgłoszono.

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Białostockiego  zarządził  głosowanie  nad
projektem uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Białostockiego na lata 2021 – 2034. 
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Rada  Powiatu  Białostockiego  przy  26  głosach  „za”  (zał.  nr  9)
podjęła uchwałę Nr XLI/284/2021 z  dnia 18 marca 2021 r.  w sprawie
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Białostockiego na lata
2021 – 2034 (zał. nr 10). 

Ad  5.  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  utworzenia
Rodzinnego Domu Dziecka „Uśmiech Anioła” w Krasnem oraz nadania
statutu. 

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego  przedstawił
zebranym projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Rodzinnego
Domu Dziecka „Uśmiech Anioła” w Krasnem oraz nadania statutu (zał. nr  11).

Pytań i uwag nie zgłoszono.

Następnie  opinie  do  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie
utworzenia Rodzinnego Domu Dziecka „Uśmiech Anioła” w Krasnem oraz nadania
statutu przedstawił:

 Pan Andrzej Babul – Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Białostockiego  zarządził  głosowanie  nad

projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Rodzinnego Domu

Dziecka „Uśmiech Anioła” w Krasnem oraz nadania statutu. 

Rada  Powiatu  Białostockiego  przy  25  głosach  „za”  (zał.  nr  12)
podjęła uchwałę Nr XLI/285/2021 z dnia 18 marca 2021 r. zmieniającą
uchwałę  
w sprawie utworzenia Rodzinnego Domu Dziecka „Uśmiech Anioła” w
Krasnem oraz nadania statutu (zał. nr 13).

Ad 6.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na p.o. Dyrektora  
Domu Pomocy Społecznej „Jawor” w Jałówce.

Pani  Joanna  Kondzior  –  Sekretarz  Powiatu  Białostockiego  przedstawiła
zebranym projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na p.o. Dyrektora Domu
Pomocy  Społecznej  „Jawor”  
w Jałówce (zał. nr 14).

Pan Michał Kozłowski – Radny Powiatu Białostockiego zasugerował, iż skarga
nie powinna być kierowana w stosunku do Pana Dyrektora, gdyż Dom Pomocy
Społecznej  
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w Jałówce jest  tylko  ośrodkiem w którym przebywa pacjent.  Poinformował,  iż
skarga powinna zostać odesłana do Rzecznika Praw Pacjenta, (co sugerowała Pani
Radczyni Starostwa na Komisji Skarg, Wniosków i Petycji) ponieważ stronami jest
służba  zdrowia  
i rodzina pacjenta.  

Pan  Zenon  Żukowski  –  Przewodniczący  Rady  dodał,  iż  skarga  została
wystosowana  na  działanie  Pana  Dyrektora,  a  obowiązkiem  Rady  jest  jej
rozpatrzenie. 

Innych uwag nie zgłoszono.

Następnie opinie do projektu  uchwały  w sprawie rozpatrzenia skargi na p.o.
Dyrektora Domu Pomocy Społecznej „Jawor” w Jałówce przedstawił:

 Pan  Andrzej  Gąsowski-  Przewodniczący  Komisji  Skarg,  Wniosków  i
Petycji – skarga bezzasadna. 

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Białostockiego  zarządził  głosowanie  nad
projektem  uchwały   w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  p.o.  Dyrektora  Domu
Pomocy Społecznej „Jawor” w Jałówce. 

Rada  Powiatu  Białostockiego  przy  26  głosach  „za”  (zał.  nr  15)
podjęła uchwałę Nr XLI/286/2021 z  dnia 18 marca 2021 r.  w sprawie
rozpatrzenia skargi na p.o. Dyrektora Domu Pomocy Społecznej „Jawor”
w Jałówce (zał. nr 16).
Ad 7.  Przyjęcie  informacji  o  realizacji  „Programu współpracy Powiatu
Białostockiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego” za rok 2020.

Pani Julita Skiepko – Dyrektor Wydziału Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji
przestawiła  zebranym  informację  o  realizacji  „Programu  współpracy  Powiatu
Białostockiego  
z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi
działalność pożytku publicznego” za rok 2020 (zał. nr 17).

Pani  Tamara  Maria  Tyszkiewicz  –  Winogrodzka  –  Radna  Powiatu
Białostockiego zapytała dlaczego Starosto Powiatowe nie wykorzystuje potencjału
sportowego  Klubu  
w Wasilkowie, który gra w III lidze do promocji powiatu. Dopytała o działania w
zakresie promocji zatrudnienia i aktywizacji zawodowej – na jakiej podstawie były
wybrane stowarzyszenia z którymi była nawiązywana współpraca. 

Pan  Zenon Żukowski  –  Przewodniczący  Rady  dodał,  iż  w  prawie  każdej
gminie  istnieje  klub  sportowy,  np.  Supraślanka  Supraśl,  Narew Choroszcz  itd.
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Zaznaczył,  iż  wspieranie  klubów  sportowych  nie  jest  zadaniem powiatu  tylko
gminy. 

Pani Julita Skiepko – Dyrektor Wydziału Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji
odpowiedziała,  iż  ze  względu  na pandemię  dostęp  do klubów sportowych był
utrudniony, ale niektóre zgłaszały się do Starostwa poprzez konkursy ofert dla
których były fundowane m.in. puchary. Dodała, iż w ubiegłym roku było założenie,
aby  wspólnie  z  klubami  sportowymi  przeprowadzić  „Spartakiadę”.  W  tym
kierunku zostało wysłane ogłoszone, jak również oferta lecz odzew klubów był
prawie  zerowy.  Poinformowała,  iż  w  tym  roku  w  związku  
z konkursem ofert zgłoszono około 13 ofert z 11 klubów sportowych. Zaznaczyła,
iż  Starostwo daje równe szanse dla wszystkich klubów, tylko nie zawsze chcą
przystąpić  do  konkursów.  Poinformowała,  iż  na  drugie  pytanie  dotyczące
aktywizacji zawodowej powinien odpowiedzieć p.o. Dyrektora Pan Piotr Matusiak,
gdyż jest to zadanie Powiatowego Urzędu Pracy. 

Pan Zenon Żukowski – Przewodniczący Rady dodał, iż takie pytanie Radna
powinna zadać na posiedzeniu Powiatowej Rady Społecznej Powiatowego Urzędu
Pracy, której jest członkiem.  

Pan Michał Kozłowski – Radny Powiatu Białostockiego zaznaczył, iż przez
dwa  lata,  oprócz  wstąpienia  powiatu  do  Podlaskiej  Regionalnej  Organizacji
Turystycznej, to w zakresie turystyki w powiecie białostockim nic więcej się nie
wydarzyło. Dodał, iż w 2020 rok było wiele ograniczeń związanych z pandemią,
ale  ten  czas  można  było  wykorzystać  do  opracowania  koncepcji
rozpowszechniania turystyki w Powiecie Białostockim. Przypomniał, iż kiedyś Pan
Roman  Czepe  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  sugerował  o  podziale
powiatu  na  dwa  obszary  turystyczne  –  obszar  Tykocina  i  Supraśla  oraz
opracowaniu dla nich programu współpracy turystycznej. Zaznaczył, iż nie widać
działań  promocji  turystyki  
w  powiecie  białostockim  oprócz  tego,  że  został  zlikwidowany  Punkt  Usług
Turystycznych  
w Supraślu. Zasugerował,  aby na Komisji  Promocji  Turystyki i  Rozwoju Powiatu
przeanalizować  skutki  pandemii  w  zakresie  agroturystyki,  hotelarstwa,
gastronomii na terenie powiatu białostockiego.  

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego zaznaczył, iż
pandemia uniemożliwiła wyjazdy za granicę, dlatego coraz więcej ludzi wybrało
regionalną  turystykę
i  bardzo  dużo  ludzi  odwiedziło  tereny  z  powiatu  białostockiego.  Wyjaśnił,  iż
program rozwoju turystyki powiatu powstanie po zakończeniu pandemii, gdyż są
utrudnione spotkania organizacyjne. 

Pani  Jolanta  Den  –  Radna  Powiatu  Białostockiego  dodała,  iż  należy
uaktualnić bazę turystyczną oraz atrakcji w powiecie białostockim, która została
wydana w poprzednich latach. Zaznaczyła, iż taka baza mogłaby zostać wydana
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w formie  elektronicznej,  co  przyczyniłoby się  do szerszego rozpowszechnienia
wśród gmin, mieszkańców powiatu oraz turystów.  

Pani Julita Skiepko – Dyrektor Wydziału Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji
odpowiedziała, iż powstaje nowy folder turystyczny w ramach projektu Polska –
Białoruś – Ukraina. Dodała, iż przewodnik turystyczny powiatu zostanie wydany w
3 językach w formie papierowej i elektronicznej. 

Innych pytań nie zgłoszono.

Rada  Powiatu  Białostockiego  przyjęła  informację  o  realizacji
„Programu  współpracy  Powiatu  Białostockiego  z  organizacjami
pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność
pożytku publicznego” za rok 2020.

Ad 8. Interpelacje i zapytania Radnych.

Pani Jolanta Den – Radna Powiatu Białostockiego zapytała, czy są już wyniki
naboru  wniosków  do  Funduszu  Dróg  Samorządowych.  Zasugerowała,  aby
fundusze  zapisane  
w budżecie powiatu na promocję zostały przeznaczone na wsparcie Szpitala w
Łapach  na  walkę  z  covid-19,  gdyż  większość  zaplanowanych  imprez
promocyjnych  nie  mogą  się  odbyć  ze  względu  na  sytuacje  epidemiologiczną.
Zaznaczyła,  iż  pacjenci  „szpitala  covidowego”  często  trafiają  tam  w  nagłych
stanach, a nie możliwe są odwiedziny, więc pozostają często bez potrzebnych
podstawowych  rzeczy.  Wyjaśniła,  że  taka  pomoc  bez  obciążania  finansowego
szpitala była by dla pacjentów bardzo pomocna np. dystrybutory z wodą, koce,
czajniki elektryczne, środki toaletowe, czy dodatkowe pościele. 

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego odpowiedział,
iż  jeszcze  wyników  naboru  wniosków  do  FDS-u  nie  ma.  Dodał,  iż  inwestycje
drogowe  
w powiecie białostockim są realizowane bez problemów, gdyż są to inwestycje
dwu letnie. Zaznaczył, iż inwestycje drogowe zgłoszone do FDS-u to inwestycje,
które  będą  realizowane  w  2022/2023  roku.  Zasugerował,  aby  wśród  Radnych
zorganizować zbiórkę funduszy na potrzeby oddziału szpitala, aby podziękować
lekarzom  oraz  pielęgniarkom  za  trudną  pracę  
w czasie pandemii. 

Pan  Andrzej  Babul  –  Radny  Powiatu  Białostockiego  zwrócił  się  do  Pana
Marka Jędrzejewskiego – Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku z
uwagą  dotyczącą  inwestycji  na  drodze  powiatowej  nr  1484B  na  odcinku
Niewodnica – Nargilewska – Kudrycze. Zaznaczył,  iż na ww. drodze zostały źle
zaprojektowane  zjazdy  i  odprowadzenie  wody,  gdyż  
w okresie roztopów zostały one rozmyte.  Poprosił o interwencję w tej sprawie.
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Dodał,  iż  na inwestycji  drogowej  wykonanej (w 2018 r.)  w Solniczkach została
zdeformowana powierzchnia drogi. Również poprosił o interwencję w tej sprawie. 

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku odpowiedział, iż przyjrzy się zgłoszonym sprawom. 

Pani  Tamara  Maria  Tyszkiewicz  –  Winogrodzka  –  Radna  Powiatu
Białostockiego zapytała  Pana Marka Jędrzejewskiego –  Dyrektora  Powiatowego
Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  o  termin  wykonania  ścieżki  rowerowej  w
Dąbrówkach. 

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku odpowiedział, iż projekt techniczny na ścieżkę rowerową od osiedla
Dąbrówki do Dąbrówek będzie wykonany w terminie. Dodał, iż projekt budowlany
uzależniony  jest  od  wykonania  tzw.  podziałów  geodezyjnych  pod  potrzeby
realizacji przedsięwzięcia, co wymaga czasu. Zaznaczył, iż dopiero po uzyskaniu
podziałów,  będzie  można  zamknąć  projekt  i  wystąpić
o decyzję ZRID. Dodał, iż może to być maj lub czerwiec tego roku.    

Pani Jolanta Den – Radna Powiatu Białostockiego zapytała, czy Wojewoda
Podlaski przekazuje środki powiatowi na walkę z pandemią. 

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego odpowiedział,
iż  Starostwo pozyskuje  środki  na  walkę  z  pandemią ze  wszystkich  możliwych
programów. Dodał, iż ostatnio pozyskano dla Domu Pomocy Społecznej środki w
wysokości około 300 000 zł. 

 

Innych pytań nie zgłoszono.

Ad 9. Informacja Starosty o pracach Zarządu między sesjami Rady.

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Rada  Powiatu  Białostockiego  przyjęła  informację  Starosty  o
pracach Zarządu między sesjami Rady.

Ad 10. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIX oraz XL nadzwyczajnej sesji
Rady 
Powiatu Białostockiego.

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Zenon  Żukowski

przypomniał zebranym, iż XXXIX sesja Rady Powiatu Białostockiego VI kadencji

odbyła  się  w  dniu  
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18 lutego 2021 r. Protokół został przesłany wszystkim Radnym drogą e-mailową.

Przewodniczący obrad zapytał, czy są uwagi do jego treści.

Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  czego  Przewodniczący  obrad  zarządził

głosowanie.

Rada Powiatu Białostockiego, przy 21 głosach „za” przyjęła protokół 
Nr XXXIX/2021 z dnia 18 lutego 2021 r. (zał. nr 18).

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Zenon  Żukowski

przypomniał zebranym, iż XL nadzwyczajna sesja Rady Powiatu Białostockiego VI

kadencji  odbyła  się  

w dniu 26 lutego 2021 r. Protokół został przesłany wszystkim Radnym drogą e-

mailową. Przewodniczący obrad zapytał, czy są uwagi do jego treści.

Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  czego  Przewodniczący  obrad  zarządził

głosowanie.

Rada Powiatu Białostockiego, przy 21 głosach „za” przyjęła protokół 
Nr XL/2021 z dnia 26 lutego 2021 r. (zał. nr 19).

Ad 11. Sprawy różne.

Pan  Zenon  Żukowski  –  Przewodniczący  Rady  przypomniał  zebranym
Radnym  
o składaniu oświadczeń majątkowych. 

Ad 4. Zamknięcie obrad XLI sesji Rady Powiatu Białostockiego.

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad,  Przewodniczący  Rady  Powiatu
Białostockiego
 –  Pan  Zenon  Żukowski  zamknął  obrady  XLI  sesji  Rady  Powiatu  VI  kadencji,
w dniu 18 marca 2021 roku, o godz. 1650. 

Protokołowała:                                                                                                       Podpisał:

Joanna Sanik                                                                                                                        Pan Zenon Żukowski            

   

                                                                                                      Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego
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